

Romelanda UF
Romevi Hög 130
442 92 Romelanda

PROTOKOLL Nr 4 2021

2021-04-06

§ 49–64

Art Huvudstyrelsemöte

Tid 18.30

Plats Romevi och Teams

Närvarande: Maria Carlsbogård, Thomas Thunberg, Robert Rehammar, Maria Forssten, Fredrik Sjöberg, Anders Larsson, Tobias Hildesson, Janne Flodin och David Arfvidsson.

Delges: Susanne Lindström

		Ansvarig
§ 49 Öppnande	David hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.	
§ 50 Dagordning	Dagordning godkändes.	
§ 51 Föregående Protokoll	Föregående protokoll gicks igenom och godkändes.	
§ 52 Kansli info	Den 11/4 får vi nya direktiv. Som tidigast blir det spel v. 16 Alla spelarutbildningar är inställda fram till 30/4. Möjlighet att söka stöd för utebliven inkomst skjuts fram till 7 maj. Fotbollsförbundets årsmöte är nästa tisdag 13/4 Fredrik och Maria C går på det. Ingvar Wallgren fyller 85 år 25/4 och bör uppvaktas. Information om sportlotter bör gå ut, lotterna kan förhoppningsvis delas ut på arbetsdagen. Angående filhantering tittar Robert, Maria C och Thomas på vad som blir bäst.	MC RR, MC, TT
§ 53 Ekonomi	Vi gjorde 363'kr plus 2020. Vi har fått en del stöd men har också lyckats undvika en del kostnader. Budget för 2021, vi behöver besluta vad vi skall lägga in för kostnader för solceller, D-plan och B-plan. Vi har heller inte fått besked från kommunen om höstens LOK-stöd. Vi behöver också titta på en anställning för kansliet samt en maskinfond, så vi kan laga och underhålla våra maskiner.	MC MC, DA
§ 54 Sponsring	Sponsorgruppen har möte inom kort. Skyltarna måste uppdateras.	MC, RR

		Ansvarig
§ 55 Fotboll	<p>Start planeras till vecka 15-16. Ingen start för seniorlagen före 1 maj.</p> <p>Ny resultattavla, frisparksmurar, bollar, 11-mannamål och skobortställ till konstgräsplanen är beställda.</p> <p>Fredrik har börjat titta på sommarfotbollsskolan vi kör likt förra året. Inbjudan kommer ut inom kort.</p> <p>Konstgräsplanen behöver lagas, det är för blött just nu.</p> <p>Janne har skickat ut en skötselplan som ser bra ut. David och Janne tittar på vad Janne gör och vad Anders gör.</p> <p>Fotbollslek för barn födda 16-17 är full, men vi hoppas på en ny grupp.</p>	<p>FS</p> <p>JF</p> <p>DA, JF</p>
§ 56 Innebandy	Inställt	
§ 57 Gymnastik	Vi behöver en ny 16-ledare för vi har barn nog att kunna starta ny grupp. Vi behöver en ny ansvarig efter Robert. Robert försöker få till en introduktion av fotboll för de äldsta grupperna. Ev. kan killar från P05 hjälpa till ihop med Smilla.	
§ 58 Boule	Sätter i gång när de vaccinerat sig.	
§ 59 Bordtennis	Patrik som haft hand om barnen kommer inte att fortsätta som ledare till hösten, så vi behöver hitta någon annan. Söker på hemsidan efter föräldrar och så hjälper Fredrik till i starten.	FS, MC
§ 60 Förenings-organisation / Föreningsutveckling	<p>Bemannning på kansliet; v.14 Maria F (ons)</p> <p>v.15 Fredrik (tis)</p> <p>v.16 Anders</p> <p>v.17 Robert</p>	
§ 61 Övriga frågor	<p>Arbetsdagen, tvätta husen och taken. Ställning behövs. Stege är beställd. Anders kollar om skylift hos Renta och fixar ättika till ytan kring konstgräset.</p> <p>B-plan. Vi behöver kunna nyttja planen 2021. Vi gör ett försök att dränera ut kortsidan mot konstgräsplanen. Janne kollar med Johan Andersson ang. dumper och Ola Martinsson gräver.</p> <p>D-plan. Bra förslag framtaget av Janne, läggs in i budgeten för 2021.Ola Martinson hjälper oss med grävning.</p> <p>Gräsklipparen är på lagning Anders kollar upp den.</p> <p>Stora lokalen har en krossad ruta behöver åtgärdas.</p>	<p>AL</p> <p>JF, AL, DA</p> <p>JF</p> <p>AL</p> <p>MC</p>

		Ansvarig
	<p>Valberedningen har fyra nya namn Patrik Everstein, Caroline Rydberg, Anna Thelin och Peter Rodhe. Till suppleanter föreslås Anders Larsson och Janne Flodin. Susanne Lindström och Thomas Thunberg avgår. Övriga kan tänka sig att sitta kvar.</p> <p>Vi behöver också en sammankallande till valberedningen som väljs på årsmötet, Susanne Lindström föreslås.</p>	
§ 62 Planering/Aktiviteter	<p>Planering 2021</p> <ul style="list-style-type: none"> - Årsmöte 14/4 kl.19.00 - Vårstäddag 10/4 kl. 9.00-13.00 - Etikmöte xx/6 kl. 16.00-19.00 - RUF-dag 21/8 kl. 10.00-14.00 	<p>MC AL, SL, TT DA, MF, TT FS</p>
§ 63 Nästa möte	Nästa möte är årsmötet 14/4 kl.18.30-20.00 Vi tar ett konstituerande möte 20/4 kl. 18.30 samtidigt tar vi budgetmöte. Fika utgår då vi i första hand kör Teams. Styrelsemöte 4/5	
§ 64 Avslutning	Mötet avslutades	

.....

David Arfvidsson
Ordförande

.....

Maria Forssten
Sekreterare